
Hermed referat af bestyrelsesmøde d 1. februar 2016 
 
Tilstede var: Ole, Randi-Mona, Lisbeth, Erling, Karl-Aage og Susanne 
 
Ordstyrer: Ole  
Referent: Susanne 
 
Susanne og Randi-Mona har modtaget mails om tilbud på henholdsvis Rottefælden og 
busrejser. Vi har valgt ikke at gøre mere ved det nu, vi vil hellere arrangere 
vores egne ture hvis vi skal have nogle.  
 
Skal vi være godkendt af kommunen? Det mener vi ikke vi skal. De eneste der er 
brugere af dette er De Kreative, her kan løsningen være at man evt booker et 
værksted på Kulturmaskinen og indfører en lille brugerbetaling.  
 
Der er kommet et forslag til vedtægtsændringer til generalforsamlingen.  
 
Nyt fra grupperne:  
Budget til forårsfest blev godkendt 
Festudvalget spørger ind til hvor meget tilskud de får, der bliver besluttet at der 
skal søges fra gang til gang.  
 
Generalforsamling:  
Vi mødes kl 15, Randi-Mona sørger for maden, Ole køber ind til baren, Susanne 
handler alt diverse.  
 
Der er ikke aftalt et nyt møde.  
 
Susanne 

 


